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Eerste Zuid-Beierse Fleckviehkoeien in België
gekeurd
nieuws

De aankoop van een kalf, dat naderhand met tbc besmet bleek, zette de wereld op z�n kop
op het bedrijf van de veehouder Peter Maes uit Retie. De complete veestapel van bijna 400
stuks vee moest worden geruimd. Maar Peter Maes en zijn vrouw Greet gingen niet bij de
pakken neerzitten. Ze wilden verder met hun bedrijf dat altijd twee inkomstenbronnen
had: melk en vlees. Voorheen hadden ze hiervoor twee verschillende rassen nodig. Nu
gaan ze verder met één ras: Fleckvieh, een dubbeldoelras uit Zuid-Beieren.
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De aankoop van een kalf, dat naderhand met tbc besmet bleek, zette de wereld op z�n kop op het
bedrijf van de veehouder Peter Maes uit Retie. De complete veestapel van bijna 400 stuks vee moest
worden geruimd. Maar Peter Maes en zijn vrouw Greet gingen niet bij de pakken neerzitten. Ze
wilden verder met hun bedrijf dat altijd twee inkomstenbronnen had: melk en vlees. Voorheen
hadden ze hiervoor twee verschillende rassen nodig. Nu gaan ze verder met één ras: Fleckvieh.
"Dit dubbeldoelras past ons het best. Het zijn probleemloze koeien die melk en vlees kunnen
produceren. Dat betekent altijd inkomsten, lage kosten en koeien die tegen een stootje kunnen. Dat is
het meest geschikt voor ons bedrijf waar we met weinig arbeid veel koeien willen houden", aldus
Peter Maes.
Samen met hun veehandelaar gingen Peter en Greet Maes naar Zuid-Beieren. Daar kochten ze
Fleckviehvaarzen op veilingen en uit een bedrijfsbeëindiging. De Fleckviehvaarzen pasten zich snel
aan. "Het zijn ongelofelijk rustige koeien. Ze liepen zo vanuit de vrachtwagen de melkstal in. Alsof
ze nooit anders hadden gedaan", vertelt Maes. De eerste 60 vaarzen worden nu gemolken. De
komende weken komen er nog 60 stuks bij.
Op verzoek van hun veehandel werd er stamboekinspectie en paringsadvies uitgevoerd door een
inspecteur van het Fleckvieh Stamboek. Stamboekinspecteur Diersen trof een veestapel aan die de
reis en de omschakeling goed had doorstaan. "Het zijn mooi ontwikkelde dieren met veel lengte.
Echte allround koeien. Met name de benen zijn erg goed. In de uiers zit meer variatie. Maar het is
een prima basis voor de toekomst".(MP)
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